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Abstract (en)
[origin: CN104698809A] An acoustic radiating membrane (1) is provided to equip a musical watch or a striking watch. The dome-shaped membrane
comprises active central portions (2, 2'), a lateral wall (3) and a peripheral edge portion (4) for holding the membrane in a watch case. The central
part is configured in a convex shape or a conical shape and with dimensions devised to amplify a first vibration mode of one or more notes within a
frequency range of between 500 Hz and 3.5 kHz.

Abstract (fr)
La membrane (1) de rayonnement acoustique est prévue pour équiper une montre musicale ou une montre à sonnerie. La membrane en forme de
cuvette comprend une partie centrale active (2, 2'), une paroi latérale (3) et une bordure périphérique (4) pour le maintien de la membrane dans une
boîte de montre. La partie centrale est configurée sous une forme bombée ou sous une forme conique et de dimensions déterminées pour amplifier
un premier mode de vibration d'une ou plusieurs notes dans une gamme de fréquence entre 500 Hz et 3.5 kHz.
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